
Zakaj samevajo stojnice
na šišenski tržnici?

Osamljene branjevke
Vsakdanja podoba šišenske tržnice: dobio

urejen prodajnl prostor. s kar lepim številora
betonskih stojnic, kalerih vetina na žalost sa-
meva. Tu prodajajo le redke branjevke, pa še
te se pritožujejo nad slabim obiskom gospo-
dinj. Kako je raogoče, da v Šiški, ki je eno
izmed največjih ljubljanskih stanovanjskiti ob-
močij, ni kupcev, zato pa tudi ni zanimanja
branjevk za prodajo na tej tržnici?

»Svoje čase srao hodili prodajat vsak dan
in dobro se je •prodajalo. Sedaj pa hodim !&• še
dvakrai;, največ trikrat na teden. Ob sobotah
in petkih se še kar prodaja, toda med tednom
je bolj slabo,« nam je povedala upokojenka
Anica Bogme iz Novih Jarš, ki prodaja na tej
tržnici že dvajset let.

Upokojenka Stefka Kopač iz Guncelj, ki
prodaja tu že več kot dvajset let, tudi ni l»ila
zadovoljna: »Sem hodim prodajat zato, ker mi
nobena organizacija noče odkupiti pridelka, na-
želim pa, da bi mi .propadel. Ob sbbotah šo kaj
prodam, toda med tednom se včasih zgodi, da
ne prodam več kot za petnajst starih tisočd-
kov.«

Spraševali smo tudi ostale branjevke, pa
nobena ni bila zadovoljna. Vse hodijo sem pro-
dajat iz navade, a-li pa zato, ker sq prisiljene
zaradi finančne plati. "

. Zanimalb nas je, zakaj je tako malo zani-
manja med prodajalci za prodajo na šišenski
tržaiici. Zato* smo obiskali še Komunalno pod-
jetje Ljubljajja, TOŽD Zivilski trg ter se po-
govarjali s poraočnikom diroktorja Jožetoni'
Bevcem.

Po njegovih besedah sta izoliranost tržfiice
in zakasnitev letošnje sezone poglavitna krivca-
za premajhno zanimaoje prodajalčev. Po doifra-
ditvi Drenikove ceste je tržnica dosti bolj od-
maknjena in z avtomobili težje dostopna, pač
zaradi nove prometne ureditve.

Sedanjo, ne pTeveč bogato ponudbo želijo
povečati tudi s sklepanjem pogodib z zasebniki,
bi bi poslej stalno hodili prodajat na šišenski
trg. Z uvedbo stalne ponudbe zasebnikav bi
prav gotovo povečali preskrbljenost trga, s tem
pa tudi večje zanimanje pri kupcih. Po bese-
dah Jožeta Bevca se bo podoba trga v pri-
hodnjih mesecih spremenila, saj bo zaradi pre-
nasičenosti psrednje ljubljanske tržnice priha-
jalo več branjevk v Siško.

Naj. za konec povem še to, da smo se z Jo-
žetom Bevcein pogovarjali sredi meseca maja,
torej skoraj pred d.obrim mesecem, pa se po-
doba tržnice ni niti najmanj spremenila.
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